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Abstract (en)
In order to achieve a space-filling and ordered storage of elongated workpieces (34) in a container, which is maintained even during transportation
and when subjected to shocks, the longitudinal dimension of the container is steplessly adjusted to different workpiece lengths by rotating the
threaded spindles (21, 21') which are a constituent part of the hinged-bar systems (3, 3'). There are bounding walls (26, 30) which prevent the
workpieces (34) sliding out of the container. A bounding wall (30), which can be removed without using a tool, permits unimpeded access to the
container during loading and unloading. <IMAGE>

Abstract (de)
Um eine raumausfüllende und geordnete Lagerung von stangenförmigen Werkstücken (34) in einem Behälter zu erreichen, die auch beim Transport
und bei Erschütterungen erhalten bleibt, wird die Längenabmessung des Behälters stufenlos durch Verdrehen der Gewindespindeln (21,21'),
die Bestandteil der Gelenkstangensysteme (3,3') sind, auf unterschiedliche Werkstücklängen eingestellt. Es sind Begrenzungswände (26,30)
vorgesehen, die ein Herausrutschen der Werkstücke (34) aus dem Behälter verhindern. Durch eine Begrenzungswand (30), die ohne Benutzung
eines Werkzeugs abnehmbar ist, wird ein ungehinderter Zugang beim Be- und Entladen des Behälters erreicht.
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